
 

 

Referat fra bestyrelsesmødet 

Torsdag, den 4. december 2014 kl. 18 i klubhuset. 

1. Tilføjelser til dagsordenen 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde 

 referatet fra mødet d. 13. november underskrives på næste møde. 

3. Meddelelse fra formanden 

 Tilbageblik på generalforsamlingen 2014 

 Det er bestyrelsens opfattelse at generalforsamlingen forløb  stille og 

 roligt,  i en god stemning. 

 Gennemgang af kommende projekter i 2015 

  Hjertestarter anskaffes, etablering af el og vand  på pladsens sydside, 

 udvidelse af brodæk ved mastekranen så der er plads til en mastevogn 

 foran kranen, overdækning af grillpladsen syd for værestedet, 

 værestedet friskes op indvendig, afløb i jordhøjde til autocampernes 

 spildevandstank. 

4. Næstformanden 

5. Kasserer 

 Den sidste skyldner har betalt sin gæld. 

6. Sekretær 

7. Medlemsforhold 

 2 nye medlemmer er optaget i HSC 

Status og beretning fra udvalgene: 

8. Ungdomsudvalg 

 Er gået i vinterhi. 



 

 

9. Broudvalg  

 § 6  stk.7 

 småjusteringer - stk. 7a og 7b. 

 Ordlyden i pkt. "evt." i referat fra generalforsamlingen tilpasses. 

10. Pladsudvalg 

11. Sejludvalg 

12. Eventuelt 

 Dansk Sejlunion har 7 stk.  J70 både til salg - HSC er ikke interesseret i at 

 købe. 

 "Foreningen for gamle skibe" - har anmodet om gratis gæsteplads i op til 

 3 dage når de besøger byen. HSC kan ikke imødekomme anmodningen. 

 HSC dropper "Marineguiden" og optages i stedet i FLID (Foreningen af 

 lystbåde i Danmark). 

 Der er sket ændringer i bestyrelsen for HSF og kajakklubben. 

 

Med venlig hilsen 

Asger Sorgenfri - sekretær HSC 

 

 

 

 

 

 

 


